

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

 同發號建築材料有限公司
TUNG FATHO BUILDING MATERIAL LTD.

同發號建築材料有限公司
Tung Fat Ho Building Material Limited

銀獎
Silver
Award

中小企界別 — 貿易業
SMEs - Trading

同發號建築材料有限公司十分著重企業可持續發展。除成功獲得ISO14001:2015 (環境管理系統) 認證外, 公司近年亦致力投放資源為持分者及新一代推行環保, 將環保的影響力推展得更遠。

Tung Fat Ho Building Material Limited accords great attention to corporate sustainable development. Apart from successfully attaining ISO 14001:2015 certification (Environmental Management System), the Company has also devoted resources in green education for the new generation and stakeholders in recent years to further expand its environmental influence.



全面採用發光二極管照明及善用辦公室和倉庫的自然光, 減少能源消耗。

Implementing 100% LED lighting and maximising the use of natural lighting in the office and warehouse to reduce energy consumption.



在日常運作中使用電子管理系統, 盡量減少打印文件。

Adopting electronic management system in daily operation to minimise printing of documents.



與非政府組織協辦以綠色生活為主題的藝術活動, 推動參加者關注可持續發展。

Co-organising art jamming programme about green living with a non-governmental organisation to promote participants' awareness on sustainable development.